

Міністэрства прамысловасці
Рэспублікі Беларусь
Адкрытае акцыянернае
таварыства "Завод "Легмаш"
Усходні завулак, 17, 211390, г. Орша,
Віцебская вобл,
Тэл. (0216) 31 39 73, 31 41 58, 31 44 84
Факс (0216) 31 40 22, 31 41 42, email:
legmash@vitebsk.by



Р.р.3012000002456 в АСБ "Беларусбанк" філ.215
г.Орша
МФА150801647
Код ОКПО 75368440000, ИНН 300228934

Министерство промышленности
Республики Беларусь
Открытое акционерное общество
"Завод "Легмаш"
Восточный переулок, 17, 211390, г. Орша,
Витебская обл,
Тел. (0216) 31 39 73, 31 41 58, 31 44 84
Факс (0216) 31 40 22, 31 41 42, email:
legmash@vitebsk.by

Р.с.3012000002456 в АСБ "Беларусбанк" фил.215
г.Орша
МФО 150801647
Код ОКПО 75368440000, ИНН 300228934

04.06.2015 г. № 363

Уважаемые господа!

ОАО «Завод «Легмаш» - производит узлы, детали и сменное оборудование для металлургии и машиностроения. Основными видами продукции являются:

- Фильтры рукавные для пылегазовых установок - предназначены для очистки воздуха от промышленных газов.
- Панели водоохлаждаемые - для охлаждения наружного контура сталеплавильных печей.
- Катушка штампосварная для намотки металлокорда BS40; BS60; BS80.
- Оправки прошивные для прошивки бесшовных труб различных диаметров.
- Правильно – тянущий механизм (ПТМ) предназначен для калибровки заготовок из блюма размером 300x400мм.
- Модуль свивки – предназначен для свивки прядей и производства металлокорда в одну операцию.
- Узел свивки – предназначен для модернизации (заключается в расширение применяемых катушек) основного узла намотки канатной машины.

Условия оплаты - 100% предоплата.

Условия поставки - DAF граница РБ.

Полную информацию о производимой продукции (фото продукции, коды ТНВЭД, направления использования) и о заводе вы найдете на сайте:

www.legmash.by

В случае Вашей заинтересованности и согласия работать на предложенных условиях просим обращаться за необходимой консультацией на:

e-mail: marketing@legmash.by

Заместитель директора по ЭФИС

Есипович
+375216314047

Г.Н. Цуранков

Dear Sirs:

OJSC «Legmash» plant” produces assembly units, details and integral implements for metallurgy and engineering industry. The principal kinds of products are:

- bag hose for powder –gas installations for air cleaning from industrial gases;
- water-cooled panels for the cooling of the external outline of steel-making furnaces;
- stamped weld spools BS40; BS 60; BS80 for steel cord spooling;
- mandrel units for the piercing of seamless pipes of different diameters;
- well-drawing gear for the calibration of billets from bloom 300x400 mm;
- modulus of twist for the lay of strands and steel cord production in one operation;
- lay unit for the modernization of the main spooling unit of the cable machine.

Complete information about our plant, the list of products of our plant you can find at our web-site www.legmash.by.

Also please note that in case of contract conclusion and in order to receive accreditation in electronic auction (as you are a new customer) we will need from your side the following set of documents (copies) translated into Russian and notary registered:

- Company`s statute
- Constitute agreement
- Reference from tax authority about assignment of tax-payer number to the company
- Reference from commercial register about assignment of commercial number to the company.

Documents check takes 5 days.

In case of your interest and your agreement to work under proposed terms we kindly ask you to refer to the necessary consultation by e-mail marketing@legmash.by